
                                                                                              

  

 

  

致所有尊貴客戶:   

特別通告: 農曆新年“香港國際貨櫃碼頭”操作安排 

於二零二四年二月十至十三日為農曆新年， 我司貨櫃碼頭 “香港國際貨櫃碼頭” 將全面如常所有進/出

口的重/吉櫃交收操作   

 

因此, 如貴客戶正常普通免費重櫃期是在此段假期內，我司也不會作任何延長免費重櫃期。 請 貴客戶

務必在此段假期內如常致電 “香港國際貨櫃碼頭” 預約取重及安排提領重櫃。 

 

如對上述安排有任何疑問，歡迎向我司進口部查詢。 

 

特此通知 敬希垂注！ 

 

德翔海運有限公司 

二零二四年一月十二日 

***************************************************************************************** 

12nd January 2024 

Dear All Valuable Customers: 

 

Special Notice: Terminal Operation Arrangement of Hong Kong International 

Terminals during Lunar New Years  2024’s 

 

During Lunar New Year holiday period from 10th February 2024 to 13th February 2024, Hong Kong 

International Terminals (HIT) will operate as normal for releasing all inbound laden containers and 

accepting all returned inbound empty containers to all customers. 

 

Therefore, if the normal free demurrage and detention period of your shipments are included the above 

Lunar New Year holiday period, your company must make an appointment of picking up laden container 

with HIT and arrange to pick up cargo from HIT as usual.  It is because we will not extend any free 

demurrage & detention period for all inbound shipments. 

 

If you hv any doubt, pls feel free to contact our inbound sales department for checking. 

 

Best Regards, 

T. S. Lines Ltd. 

 

 

 


